
Herstedvester Grundejerforening 

Referat af bestyrelsesmøde 21/05- 2015 

Referent: Poul 
Dagsorden: 

1. Sidste referat? 

2. Hjemmesiden m.m. 

3. Trailere m.m., reparation og nyindkøb 

4. Bevaringsværdige huse og evt. møde 

5. Lokalplanarbejdet og "byturen" 

6. Økonomien. 

7. Affaldsmøde? 

8. Andet? 

9. Næste møde(r) og hvor? m.m. 

Referat: 

 

0. Til stede var: Dennis, Jens-Erik, Dorte, Henrik og Poul. 

 

1. Referatet af seneste møde blev godkendt uden bemærkninger. 

 

2. Dennis har lavet en ny hjemmeside til Landsbyen: HerstedvesterGrundejerforening.dk. Alle 

opfordres til at kigge den igennem. Bemærkninger, gode ideer og rettelser til stavefejl er velkomne. 

Dennis er webmaster. 

 

3. Den store trailer har bøvl med venstre blink- bag- og nummerpladelys. Den lille er ved at være slidt 

op. Bestyrelsen besluttede at købe en ny i ejeforeningens navn og CVR-nummer. Robert varetager 

vedligehold af den store og indkøb af en ny. Det arbejdes på at få flyttet registreringen over i 

foreningens navn. Dennis er på den sag. 

 

4. Jens-Erik arrangerer et møde mellem ejerne af bevaringsværdige huse, kommunen og Kroppedal. 

Her kan besvares spørgsmål og afklares konsekvenser (ulemper) ved at være ’bevaringsværdig’ 

eller ej; yderligere uddybning i denne vejledning fra kulturstyrelsen [Dokumentet er endnu ikke på 

vores hjemmeside. Gør du et eller andet Dennis?]. Samtidigt kan der stilles forslag ændringer i 

registreringsteksterne. Dato offentliggøres senere. 

 

5. Bestyrelsen har holdt indledende møde med kommunen om ny lokalplan. Kommunen gav indtryk 

af at have ambitioner om at finde kommunaljord til udstykning til byggegrunde. Bestyrelsen gav 

udtryk for at forten og det grønne område ved Bakkestræde er vi modstandere af at få bebygget. 

Ydermere vil vi prøve at undgå øget trafik i landsbyen. Planen nu er at indkalde til et landsbymøde 

med repræsentanter fra kommunen efter sommerferien. Dato planlægges senere.  

 

6. Foreningen har en formue på godt kr. 80.000,-. I år har vi haft udgifter for godt 4.500,-. Der er to 

parcellers kontingenter på tabskontoen (fraflyttede eller afdøde). Der er pt to restancer vi forventer 

bliver betalt. 
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7. Affaldsstatus: Indtil videre forholder vi os i ro sommeren over. Der har ikke været aktiviteter i den 

kommunale arbejdsgruppe siden sidst.  

 

8. Ejerforeningen har nu er officiel mailadresse: HerstedvesterGrundejerforening@gmail.com. 

Henvendelser til foreningen kan foretages på den adresse.  

 

9. Næste bestyrelsesmøde afholdes tirsdag den 25/8 kl. 19:30 hos Dennis, Storstræde 41. 
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